

Simplified Chinese Articles by Category

Assessment

[针对自我陈述的家庭评估工具进行的系统性总结](#)

Hamilton, E., & Carr, A.I. (2016). Systematic review of self-report family assessment measures. 55(1), 16-30

[系统临床疗效和日常评估的家庭问卷调查表\(SCORE\)15项和28项版本的变化在心理测量学属性和反应性的体现](#)

Hamilton, E., Carr, A., Cahill, P., Cassells, C., Hartnett, D. (2015). Psychometric properties and responsiveness to change of 15-28-item versions of the SCORE: A family assessment questionnaire. 54(3), 454-463.

Couples

[协调中的亚洲夫妻:关于亚洲五个地区之间文化差异的观察性混合方法研究](#)

Lee, W-Y., Nakamura, S., Chung, M.J., Chun, Y.J., Fu, M., Liang, S-C, Liu, C-L. (2013). Asian couples in negotiation: A mixed-method observational study of cultural variations across five Asian regions. 52(3), 499-518

[远距离恋爱关系的质量、承诺和稳定性](#)

Kelmer, G., Rhoades, G.K., Stanley, S., & Markman, H.J. (2013). Relationship quality, commitment and stability in long-distance relationships. 52(2), 257-270

Diagnosis

[DSM-5 中的亲密伴侣关系困扰](#)

Foran, H.M., Whisman, M.A., Beach, S.R.H.(2015). Intimate partner relationship distress in the DSM-5. 54(1), 48-63.

Family Therapy

[带入街区:家庭治疗和家庭为主的服务](#)

Madsen, W.C. (2014). Taking it to the streets: Family therapy and family-centered services. 53(3), 380-400

Family and Family Therapy Research

[中国哮喘儿童照料者心理健康的影响因素:家庭社会经济地位、症状控制、羞耻倾向和家庭功能的效应](#)

Zhou, T., Yi, C., Zhang, X., Wang, Y. (2014). Factors impacting the mental health of the caregivers of children with asthma in China: Effects of family socioeconomic status, symptoms control, proneness to shame, and family functioning 53(4), 717-730

[多名家庭成员访谈研究的实施](#)

Reczek, C. (2014). Conducting a multi family member interview study. 53(2), 318-335

[生活质量、治疗依从性和内外控特质:慢性疾病的多家庭小组](#)

Lopez-Larosso, S. (2013). Quality of life, treatment adherence, and locus of control: Multiple family groups for chronic mental illness. 52(4), 685-696

[结构式家庭评估技术:关于专家如何加强系统观念的质性分析](#)

Nichols, M., & Tafuri, S. (2013). Techniques of structural family assessment: A qualitative analysis of how experts promote a systemic perspective. 52(2), 207-215

[父母受教育程度和家庭收入对中国母子关系、父子关系及家庭环境的影响张晓](#)

Zhang, X. (2012). The effects of parental education and family income on mother-child relationships, father-child relationships, and family environments in the People's Republic of China 51 (4), 483-497

[\(中国\)孤独症谱系障碍儿童父母的养育方式及其如何看待自身情绪对子女的影响](#)

Zhou, T., Yi, C. (2014). Parenting styles and parents' perspectives on how their own emotions affect the functioning of children with Autism Spectrum Disorders. 53(1), 67-79

Narrative Therapy

[反思的艺术:将疏离转化为熟悉](#)

Weingarten, K. (2016). The art of reflection: Turning the strange into the familiar. 55(2), 195-210.

Open Dialogue

[心理治疗师与某对伴侣在对话心理治疗中的具身共鸣:针对关系意识进行的某研究项目简介](#)

Sekkula, J., Karvonen, A., Kykyri, V-L., Kaartinen, J., Penttomen, M. (2016). The embodied attunement of therapists and a couple within dialogical psychotherapy: An introduction to the relational mind research project. 54(4), 703-715.